

鑄造工程學刊

—— 徵稿簡則 ——

一、研究論文投稿須知

1. 論文架構須含摘要、前言、實驗原理與方法、結果與討論、結論與參考文獻。
2. 題目與作者：須列中、英文題目、中、英文作者姓名與中、英文作者服務單位。
3. 摘要：須包含 200 字以內之中、英文摘要。
4. 關鍵詞：由論文內容中選出至多四個中、英文關鍵字，分別置於中、英文摘要之後面。
5. 前言：主要在說明研究動機、目的與前人研究概況。
6. 圖、表：均需以英文表示，且圖必須提供原圖或相片；金相照片須以刻度線(如： $10\mu\text{m}$)表示放大倍率，並標示於相片之右下角，而(a)、(b)、(c)、等則標示於圖之左上角。
7. 單位：以國際單位系統(SI)為基準，如有必要再佐以其他單位(MKS、FPS、…)附註於SI單位後，並括弧之。
8. 參考文獻：在文章中依出現順序以方括號[1]、[2]、…表示。
 - (1)期刊：

S. F. Dirnfeld, B. M. Korevaar and F. V. Spijker, "Title," Metal Trans., 5, 1974, pp. 1425-1437.
 - (2)專書：

J. W. Christian, The Theory of Transformation in Metals and Alloys, Pergamon Oxford, 1981, p534.
 - (3)論文集：

J. W. White, "Title," Proceedings of the 7th Asian Foundry Congress Chinese Foundrymen's Association, October 20~24, 2001, pp. 100~105.
9. 符號說明：(如有需要)在論文後說明符號及其單位，並按英文字母先後次序排列。
10. 著作權：作者必須簽署同意著作權轉移台灣鑄造學會。
11. 抽印本：本學會將免費致送通訊者 25 份抽印本。

二、投稿

稿件須橫寫打字，請寄三份(內含原稿一份、複印稿二份、光碟片一份均須原版)至(811)高雄市楠梓區高楠公路 1001 號 台灣鑄造學會鑄造工程學刊編輯委員會收。

JOURNAL OF TAIWAN FOUNDRY SOCIETY

— Instructions for Authors —

I. Research papers

1. Title & Author: The title, author's name and affiliation should appear in both Chinese and English, with the Chinese in front.
2. Abstract: An abstract not exceeding 200 words in length should be included. It should present a brief and factual account of the content and conclusion of the paper.
3. Keywords: Several keywords (no more than 4 words) for the paper should be selected and given behind the Abstract.
4. Figures: Once the paper is accepted, the author should promptly supply original copies of all of the illustrations, line drawings drafted in ink on white or drawing paper (or "glossies"), and photographs on glossy papers. All illustrations, photographs, tables, etc., should be numbered, titled and have descriptive captions in English.
5. Unit: Authors are required to express all quantities in SI units, with other units (MKS、FPS、...) in parentheses if necessary.
6. Reference: References should be numbered consecutively in the text and listed at the end of the paper. Complete information with the title of the paper, book, patent, report, etc., should be given.
The following format should be used:
 - (1) Journal: S. F. Dirnfeld, B. M. Korevaar and F. V. Spijker, "Title," Metal Trans., 5, 1974, pp. 1425-1437.
 - (2) Book: J. W. Christian, The Theory of Transformation in Metals and Alloys, Pergamon Oxford, 1981, p534.
 - (3) Proceedings: J. W. White, "Title," Proceedings of the 7th Asian Foundry Congress, Chinese Foundrymen's Association, October 20~24, 2001, pp. 100~105.
7. Nomenclature: All symbols and units should be listed in English and in alphabetical order with indication of their meaning and dimensions.
8. Copyright: All authors are required to sign a copyright transfer form.
9. Reprint: 25 free reprints of each paper will be sent to the corresponding author.

II. Submission

Three copies of manuscript and an electronic disc should be submitted to: Editor-in-chief Journal of Taiwan Foundry Society, 1001, Kaonan Highway, Nantzu, Kaohsiung 811, Taiwan.

All papers submitted are refereed by experts who will advise the Editors on the matter of acceptance on the basis of merit and originality of the paper. Manuscripts are reviewed with the understanding that the same work has not been and will not be published nor is presently submitted elsewhere.